
Dear Parents,
Warm greetings from Pinnacle American School.
Thank you for your continued trust, support, and partnership. Your involvement plays a
vital role in strengthening our students’ learning, wellbeing, and overall success. Please
find below this week’s key updates, celebrations, and upcoming activities.
 Celebrating Our Open Evening – 5th February
We would like to extend our sincere thanks to all parents, families, and visitors who
attended our Open Evening on Thursday, 5th February. It was a wonderful success,
showcasing our vibrant learning environment, student work, and strong sense of
community. Your positive feedback and support are greatly appreciated as we
continue to grow and welcome new families to Pinnacle American School.
 Art Exhibition – Friday
We were delighted to celebrate our Student Art Exhibition, where students proudly
showcased their creativity and artistic skills. The exhibition highlighted student voice,
imagination, and self-expression across grade levels. Thank you to parents for
attending and celebrating our students’ achievements.
 Haq Al Laila & UAE National Identity
This week, students celebrated Haq Al Laila, a cherished Emirati tradition welcoming the
approach of the holy month of Ramadan. Through meaningful activities, students
learned about generosity, kindness, sharing, and gratitude, strengthening respect for
UAE culture and heritage.
In addition, UAE National Identity activities continued across the school, reinforcing
pride in the nation’s values, leadership, traditions, and community spirit.

 Community Engagement – Family Development Foundation (FDF)
As part of the Year of Family, Pinnacle American School was honoured to participate in
initiatives led by the Family Development Foundation (FDF), focusing on the Mothers
Challenge. This meaningful initiative celebrates the vital role of mothers and families in
nurturing learning, wellbeing, and strong communities. We are proud to be recognised
for our commitment to family values and national identity.
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 Literacy Focus – Book Fair
Students across all grade levels continue to engage with activities linked to the
improving literacy celebrating reading, storytelling, and a love for books. These
experiences support literacy development and lifelong learning.
We also thank families for supporting our recent School Book Fair, encouraging
students to explore new books and strengthen reading habits at home. Please
encourage students to visit the school library during break times to borrow books!
 Learning Beyond the Classroom – Educational Trips & Workshops
This week, students participated in enriching learning experiences beyond the
classroom, including:

Al Mugheirah Beach Clean-Up (Grades 4–6), promoting environmental
responsibility and community awareness
Al Talli Traditional Emirati Workshop (Grades 4–5), deepening understanding of UAE
heritage and craftsmanship
School Health Programme – Nutrition Awareness, delivered in collaboration with
Fatima College of Health Sciences
Al Dhafra Oasis Park Visit & Planting Workshop (KG), supporting innovation,
sustainability, and hands-on learning

These experiences enhance real-world learning, responsibility, and engagement
across all age groups.

 Healthy Eating & Student Wellbeing
As part of our continued focus on wellbeing, students recently participated in Theme
Day: “Drink Smart”, under the Eat Right, Get Active initiative. Students learned about
hydration, healthy drink choices, and how nutrition supports energy, focus, and
learning. Thank you for reinforcing healthy habits at home. 
 Health & Wellbeing Partnership – Fatima College of Health Sciences (FCHS)
We are pleased to continue our partnership with Fatima College of Health Sciences
(FCHS). Final-year B.Sc. Nursing students will continue their supervised volunteering
programme, working alongside our School Nurse to support student wellbeing.
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Focus areas include:
Personal hygiene and healthy habits
Nutrition awareness
Physical activity and movement
Emotional wellbeing
Mindfulness and relaxation
Basic first aid awareness (non-invasive only)

Please note: No diagnosis, examinations, or medical procedures will take place.
 MAP Assessments – Important Reminder
Assessment Schedule:

KG to Grade 2: Next Week 
Grade 3 to Grade 6: This week starting Tuesday 

Parents can support their child by:
Ensuring a good night’s sleep and a healthy breakfast
Encouraging a positive mindset (“I will try my best”)
Supporting daily reading (10–15 minutes)
Using Exact Path, which provides personalised practice aligned with MAP results to
support progress in reading and mathematics

MAP assessments help us understand each child’s strengths and next steps. Your
encouragement makes a meaningful difference. Please check daily reminders from
your child's homeroom teacher. 
 Staying Connected & Reminders
To stay informed and connected, please continue to:

Check ClassDojo for class updates and communication
Follow our School Instagram for announcements, celebrations, and highlights
Ensure students arrive on time, in correct uniform, and prepared for learning

Thank you for your continued trust and partnership. Together, we are building a
supportive, culturally rich, and inspiring school environment where every child can
thrive.
“When families and schools work together, our children and our nation grow stronger.”
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أولياء الأمور الأعزاء،
 تحية طيبة من مدرسة بينكل الأمريكية.

نشكر لكم ثقتكم المستمرة ودعمكم وتعاونكم الدائم. إن مشاركتكم تلعب دورًا أساسيًا في تعزيز

تعلم طلبتنا ورفاههم ونجاحهم الشامل. نشارككم فيما يلي أبرز مستجدات هذا الأسبوع،

والاحتفالات، والأنشطة القادمة.

الاحتفال بالأمسية المفتوحة – 5 فبراير

 يسرّنا أن نتقدم بخالص الشكر والتقدير لجميع أولياء الأمور والعائلات والزوار الذين حضروا
أمسيتنا المفتوحة يوم الخميس الموافق 5 فبراير. لقد كان الحدث ناجحًا بكل المقاييس، حيث

ن ملاحظاتكم عكس بيئة التعلم الحيوية في مدرستنا، وأعمال الطلبة، وروح المجتمع القوية. نثمّ

ا في مسيرتنا ونرحب بعائلات جديدة في مدرسة الإيجابية ودعمكم المستمر ونحن نمضي قدمً

بينكل الأمريكية.

معرض الفنون – يوم الجمعة

 سعدنا بالاحتفال بمعرض الفنون الطلابي، حيث استعرض الطلبة إبداعاتهم ومهاراتهم الفنية
بكل فخر. وقد أبرز المعرض صوت الطلبة وخيالهم وقدرتهم على التعبير عن الذات عبر مختلف

المراحل الدراسية. نشكر أولياء الأمور على حضورهم ومشاركتهم في الاحتفاء بإنجازات أبنائنا

الطلبة.

حق الليلة والهوية الوطنية الإماراتية

 احتفل الطلبة هذا الأسبوع بمناسبة حق الليلة، وهي من التقاليد الإماراتية الأصيلة التي ترحب
بقرب حلول شهر رمضان المبارك. ومن خلال أنشطة هادفة، تعرّف الطلبة إلى قيم الكرم

واللطف والمشاركة والامتنان، مما يعزز احترامهم لثقافة دولة الإمارات وتراثها.

كما استمرت أنشطة الهوية الوطنية الإماراتية في مختلف أرجاء المدرسة، لترسيخ الفخر بقيم

الوطن وقيادته وتقاليده وروح المجتمع.

)FDF( المشاركة المجتمعية – مؤسسة التنمية الأسرية

 في إطار »عام الأسرة«، تشرفت مدرسة بينكل الأمريكية بالمشاركة في المبادرات التي تقودها
مؤسسة التنمية الأسرية، والتي ركزت على »تحدي الأمهات«. وتحتفي هذه المبادرة الهادفة

بالدور المحوري للأمهات والأسر في دعم التعلم والرفاه وبناء مجتمعات قوية. ونحن فخورون

بتكريمنا تقديرًا لالتزامنا بقيم الأسرة والهوية الوطنية.

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات
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التركيز على مهارات القراءة والكتابة – معرض الكتاب
 يواصل الطلبة في جميع المراحل الدراسية المشاركة في أنشطة داعمة لتطوير مهارات القراءة

ي حب الكتب. وتسهم هذه الخبرات في تعزيز والكتابة، تحتفي بالقراءة ورواية القصص وتنمّ
مهارات اللغة وبناء التعلم مدى الحياة.

 كما نتقدم بالشكر للأسر على دعمهم لمعرض الكتاب المدرسي الأخير، وتشجيع الطلبة على
استكشاف كتب جديدة وتعزيز عادات القراءة في المنزل. ونحث الطلبة على زيارة مكتبة

المدرسة خلال أوقات الاستراحة لاستعارة الكتب.

التعلّم خارج الصف – الرحلات التعليمية وورش العمل

 سيشارك الطلبة هذا الأسبوع في تجارب تعليمية ثرية خارج الصف، ستشمل ما يلي:
حملة تنظيف شاطئ المغيره )الصفوف 4–6(، تعزيزًا للمسؤولية البيئية والوعي المجتمعي.

ورشة التلي التراثية الإماراتية )الصفوف 4–5(، لتعميق فهم الطلبة للتراث الإماراتي

رف التقليدية. والحِ

برنامج الصحة المدرسية – التوعية الغذائية، بالتعاون مع كلية فاطمة للعلوم الصحية.

ا للابتكار والاستدامة زيارة حديقة واحة مدينة زايد وورشة الزراعة )لمرحلة الروضة(، دعمً
والتعلّم العملي.

تسهم هذه الخبرات في تعزيز التعلّم الواقعي وتنمية روح المسؤولية وزيادة تفاعل الطلبة في

مختلف المراحل العمرية.

التغذية الصحية ورفاه الطلبة

 ضمن تركيزنا المستمر على رفاه الطلبة، شارك الطلبة مؤخرًا في يوم الموضوع: »اشرب بذكاء«،
ا«. تعرّف الطلبة خلاله إلى أهمية الترطيب، وذلك ضمن مبادرة »كُل بشكل صحيح، وكن نشيطً

واختيار المشروبات الصحية، ودور التغذية في دعم الطاقة والتركيز والتعلّم. نشكركم على تعزيز

العادات الصحية في المنزل.

)FCHS( شراكة الصحة والرفاه – كلية فاطمة للعلوم الصحية
 يسرّنا مواصلة شراكتنا مع كلية فاطمة للعلوم الصحية. حيث سيواصل طلبة التمريض في

السنة النهائية )بكالوريوس علوم التمريض( برنامج التطوع الخاضع للإشراف، والعمل جنبًا إلى

جنب مع ممرضة المدرسة لدعم صحة ورفاه الطلبة.

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

فبراير  2026   09
https://pinnacleschool.ae/

مع تحياتي،
عائشة أشرف

مديرة المدرسة



تشمل مجالات التركيز ما يلي:

النظافة الشخصية والعادات الصحية

التوعية الغذائية
النشاط البدني والحركة

الرفاه العاطفي
اليقظة الذهنية والاسترخاء

التوعية بالإسعافات الأولية الأساسية )دون أي تدخلات طبية(
يرجى الملاحظة: لن يتم إجراء أي تشخيصات أو فحوصات أو إجراءات طبية.

اختبارات مستوى التقدم الاكاديمي MAP– تذكير مهم

جدول التقييم:

من الروضة حتى الصف الثاني: الأسبوع القادم

من الصف الثالث حتى الصف السادس: هذا الأسبوع ابتداءً من يوم غد الثلاثاء

يمكن لأولياء الأمور دعم أبنائهم من خلال:

التأكد من حصول الطفل على قسط كافٍ من النوم وتناول فطور صحي

تشجيع التفكير الإيجابي )»سأبذل قصارى جهدي«(

دعم القراءة اليومية )من 10 إلى 15 دقيقة(

استخدام منصة Exact Path التي توفر تدريبات مخصصة ومتوافقة مع نتائج اختبارات

MAP لدعم التقدم في القراءة والرياضيات
تساعدنا اختبارات MAP على فهم نقاط القوة لدى كل طفل وتحديد الخطوات التعليمية التالية.

ا حقيقيًا. يرجى متابعة التذكيرات اليومية من معلم الصف. إن تشجيعكم لأبنائكم يُحدث فرقً

البقاء على تواصل – تذكيرات هامة
 للبقاء على اطلاع وتواصل مستمر، يرجى:

متابعة تطبيق كلاس دوجو للاطلاع على مستجدات الصف والتواصل

متابعة حساب المدرسة على إنستغرام للإعلانات والاحتفالات والأنشطة المميزة

التأكد من حضور الطلبة في الوقت المحدد، وارتداء الزي المدرسي الصحيح، والاستعداد

الجيد للتعلم

ا نبني بيئة مدرسية داعمة، غنية ثقافيًا، وملهمة، تُمكّن نشكر لكم ثقتكم وتعاونكم المستمر. معً

كل طفل من النجاح والازدهار.

»عندما تتعاون الأسرة والمدرسة، ينمو أطفالنا ويقوى وطننا.«
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